
 

Sgnt: Carles Sala Penalva, portaveu adjunt GPM Compromís per Novelda 

   PREGUNTES QUE FORMULA EL GPM DE COMPROMÍS PER NOVELDA 

AL PLENARI ORDINARI DE GENER DE 2017 

1.- Sr. Alcalde, en el passat plenari el seu grup i el Grup Popular van votar en contra d’una 

esmena nostra per a modificar el sistema de repartiment de subvencions, davant la possibilitat 

que els criteris proposats acabaren perjudicant a algunes associacions del nostre poble, però 

es van comprometre a estudiar-la. Han arribat a alguna conclusió sobre este tema? Com 

compliran el seu compromís? Es comprometen a reunir tots els grups municipals i presentar 

una al·legació conjunta als criteris de repartiment perquè el resultat s’adapte millor a la 

realitat de les associacions sociosanitàries de Novelda? 

2.- Sr. Regidor d’Esports, des de quin dia del mes de desembre està en vigor el nou horari per a 

les instal·lacions esportives municipals i quin és eixe horari? 

3.- Quines persones o institucions estan autoritzades a tindre clau per a accedir a les 

instal·lacions esportives municipals, ja siga per conveni o per autorització del regidor delegat? 

4.- Hem vist que s’han retirat els panells publicitaris (MUPIs) que explotava una empresa 

privada. En quina situació es troba la concessió? En cas d’haver-se acabat, què pensen fer 

vostès sobre el futur d’esta concessió i en quins terminis? 

5.- La zona enjardinada del carrer Manuel Bonmatí, des del pont de l’Estació fins al final del 

carrer, es troba en una situació lamentable. Quan pensen vostès actuar-hi? 

6.- Hem observat que durant el període de vacances de Nadal, la biblioteca infantil i ludoteca 

municipals han estat tancades durant els matins. A què es deu aquesta situació? 

7.- Hem observat en alguns carrers amb aparcament en bateria que la invasió de la vorera per 

part dels vehicles impedeix en molts casos l’ús de la vorera. Són conscients d’esta situació? 

Què en pensen fer? 

8.- Sra. Regidora de Personal, des de les passades eleccions municipals, ens pot dir quants 

mesos ha estat cotitzant vosté a la Seguretat Social per compte d’empreses distintes a 

l’Ajuntament de Novelda? 

9.- Sr. Alcalde, quin dia va comunicar vosté a la Conselleria d'Educació, Investigació, Cultura i 
Esport la seua decisió d'amortitzar la plaça d’arqueòleg municipal? 
 
10.- Quines actuacions concretes ha fet o pensa fer l'Ajuntament després de rebre les queixes 
de molts veïns i veïnes, que coincideixen amb la nostra valoració, sobre el lamentable estat de 
neteja dels parcs i jardins i alguns solars de Novelda? 
 
11.- Sr. Alcalde, està vosté en disposició d'assegurar que els terrenys utilitzats per l'empresa 
LURIMA en l'abocador de residus situat a prop del barri de l'Estació coincideixen amb la 
superfície autoritzada per la Conselleria? 
 
12.- Des de fa més d'un any venim demanant informació sobre una possible infracció 
urbanística en un camí en Partida Molins 138 i venim denunciant igualment la falta d'actuació 
d'aquest Ajuntament. Ha rebut l'Ajuntament algun tipus de notificació sobre este tema per 
part d'alguna instància judicial? 


